
ZAPISNIK 

7. redne seje Sveta KS Vogrsko, ki je bila v ponedeljek, 29. januarja 2024  ob 19:00 

uri, v prostorih Krajevne skupnosti Vogrsko (ZD), Vogrsko 7. 

 

Sejo je sklical in vodil predsednik KS Vogrsko Valter Gorjan. Seja se je začela ob 19.00. 

 

 

 
Za sejo predlagan naslednji dnevni red: 
 

1. Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti ter potrditev dnevnega reda 

2. Potrditev zapisnika 5.redne seje z dne 12.10.2023 

3. Potrditev zapisnika 6.redne seje z dne 6.11.2023 

4. Predlog sklepa o imenovanju nove Komisije za popis osnovnih sredstev in drobnega 
inventarja (odstop Samuela Baše) 
5. Predlog sklepa o imenovanju novega skrbnika ZD (odstop Samuela Baše) 
6. Pobude in vprašanja članov Sveta 

7. Razno 

 

 

Vabljeni: -  člani sveta KS Vogrsko 

                - predstavniki Benko d.o.o. 
 
Prisotni:  - člani sveta KS -  Valter Gorjan, Marko Furlan, Branka Černe Česnik,  Neja 
Podgornik, Zoran Fornazarič, Mojca Šušmelj 
 
 
1. Otvoritev seje, ugotovitev sklepčnosti ter potrditev dnevnega reda; 
Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 6 

ZA: 6 

PROTI:0 

Dnevni red soglasno sprejet. 

 

2. Potrditev zapisnika 5. redne seje, z dne 12. oktobra 2023 

Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 6 

ZA: 6 

PROTI:0 

(Neje ni bilo na seji) 

3. Potrditev zapisnika 6.redne seje z dne 6.novembra 2023 

Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 6 



ZA: 5 

PROTI:0 

(Neje ni bilo na seji) 

4. Predlog sklepa o imenovanju nove Komisije za popis osnovnih sredstev in 
drobnega inventarja (odstop Samuela Baše) 
  
Sklep: Namesto Samuela nastopi funkcijo Marko Furlan, tretji član v komisiji je Valter 
Gorjan 

Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 6 

ZA: 5 

PROTI:0 

 

5. Predlog sklepa o imenovanju novega skrbnika ZD (odstop Samuela Baše) 
  

Sklep: Za novega skrbnika se postavi Furlan Marko. 

Rezultati glasovanja: 

NAVZOČI: 6 

ZA: 5 

PROTI:0 

 

6. Pobude in vprašanja članov Sveta KS 

 

Kar nekaj načrtov ni bilo realiziranih 

- cesta do jeza 

- cesta na Jugovc je slabo izvedena 

- za Bavcona je narejeno soglasje – za 20.000 eur 
 

- Ugotavlja se, da se pobude in vprašanja ter zahteve KS s strani občine R-V ne 
upošteva., predvsem pri postavitvi smetnjakov ne upoštevajo lokacije, pri ureditvi 
problematike Dombrava pa kljub opozorilom več kot do sredstev na proračunu ne 
pridemo.  
 

- Marko Furlan spomni, da je pravi čas  za čistilno akcijo, občina bi odpeljala smeti. Mnenje 
ostalih je, da bi akcije morali prenesti na KTD, kot npr. tek, nabiranje smeti, 
pohodi...Kontaktirati Aleša Furlana. 
 

- Problem prekoračitve hitrosti na Vogrskem še ostaja. Velik problem so tudi kamioni, ki 
vozijo čez Vogrsko. 
 

- Za avtobus bi lahko posebej označili mesto – talne označbe, da bi bila  varnost otrok 
večja. Marko Furlan  prevzame naalogo, da bo kot svetnik dal predlog za izvedbo - 
ralizacijo talnih označb. 
 



- Dombrava je v proračunu, čeprav še ni dokumentacije. Potrebno bi bilo, da se projekt 
ovrednoti in da je dana časovnica in da se zadevo pospeši. 
 

- Financiranje – za akustiko dvorane je plačala KS in zadeva je izpeljana 

 

- Problem kanalizacije pri Eriku ( Padelca) Zamašila se je cev. Vodovodi so problem rešili 
in občina je stroške krila. Potrebno bi še bilo postaviti maščobolovilec. 
 

- Tudi podori cest še niso rešeni - pri Koradu, kjer je bilo odstranjene nekaj zemljine, a brez 
učinka, problem ostaja. Problem je tudi velika hitrost na tem odseku – smiselno bi bilo 
postaviti ležeče policaje. Domena je, da izvajalec pošlje predračun na občino oz. da bi se 
saniralo skozi naslov intervencije. 
 

 

- Računovodstvo se z l 2024 prenaša na občino. 
 

- Dvorec Vogrsko : Že od lanskega leta se pošilja seznam prireditev. 
Plani: Literarni večeri -  v izvedbi Društva upokojencev 

          Pripravlja se seznam prireditev, podobno kot lani – Gotardov koncert, Poletni petkovi 
večeri, Oktobrski koncert... 
 

Zaključek seje ob 21.30. 


